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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2023/24:1028 Barnomsorg på obekväm arbetstid

Kommunerna är skyldiga att erbjuda en förskoleplats inom fyra månader men 
har ingen skyldighet att erbjuda någon form av barnomsorg på obekväm 
arbetstid.

För de kommuner som erbjuder ob-omsorg finns det statsbidrag att söka, och 
detta fördelas efter antalet platser som kommunen erbjuder.

I takt med kommunernas försämrade ekonomi är det allt fler kommuner som, 
även om det finns ett behov, inte erbjuder barnomsorg på obekväm arbetstid 
trots att man tidigare gjort det. Att inte erbjuda ob-omsorg är inte enbart ett 
problem för familjen utan även för arbetsmarknadens kompetensförsörjning.

 Med anledning av detta är min fråga till statsrådet Lotta Edholm:

 

Hur kommer ministern utifrån sitt ansvarsområde att verka för att kommunerna 
ska erbjuda barnomsorg på obekväm arbetstid? 

………………………………………

Rose-Marie Carlsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-07-25
Besvaras senast
2024-08-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Annalena Hanell


